
Kedves bakonybánki lakosok! 

 

Szeretnék én is bemutatkozni Önöknek, mint 

független képviselőjelölt. 

Takács- Németh Hajnalka vagyok, 1985-ben 

Komáromban születtem. Általános iskolai 

tanulmányaimat Bakonybánkon, középiskolait pedig 

Győrben végeztem. A szakiskola utolsó 2 évében esti 

tagozatra iratkoztam be, ahol érettségit szereztem. 

Emellett számos képzésen vettem részt, mint például: 

szoftverüzemeltető, aranykalászos gazda, valamint 

hatósági vizsgát is tettem, amivel biztosítási 

tanácsadóként dolgozom a Generali Biztosító Zrt-nél. 

Férjemmel, Takács Ernővel, 23 éve alkotunk egy párt, 

neveljük Marcellt, Ritát és építjük jövőnket. 2014-ben 

mezőgazdasági termelésbe kezdtünk, folyamatos 

fejlesztésbe, és fejlődésben vagyunk jelenleg is. 

A település rendezvényeinek lebonyolításában 

önkéntes szerepet vállaltam, a Vöröskereszt helyi 

szervezetének és a Bakonybánkért Közalapítványnak 

is tagja vagyok. Kezdeményezésemre az óvodában, a 

galéria megépítéséhez szükséges összeg egy részének megszerzéséhez, bált szerveztünk. 

Tudatában vagyok, hogy az Önkormányzatok is nehéz anyagi helyzetben vannak, ezért 

szeretném kihangsúlyozni, hogy ígérni nem tudok előre, hiszen a község anyagi 

lehetőségeit nem ismerem. Úgy gondolom, hogy meg kell ismerni a falu jelenlegi helyzetét. 

Gondolok itt a pénzügyi, és tárgyi eszközökre. Elsősorban amin szeretnék javítani, nyíltabb 

kommunikáció a lakosok felé. Biztos vagyok benne, hogy ha a lakosság és a megválasztott 

testület összedolgozik, akkor az már egy jó alap lehet a jövőt tekintve. Annyit azonban 

ígérhetek, hogy ami a falu, és az itt élők érdekeit szolgálja, azt teljes egészében támogatni 

fogom. 

Amely település nem használja ki az összes lehetőséget, menthetetlenül lemarad, elvész! 

Településünknek fejlődnie kell! 

Kérem, amennyiben elnyertem tetszésüket, támogassanak szavazataikkal a választáson, 

hogy sikerüljön a fejlődést közösen elérni. 
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